
Närvarande

§30.Mötets öppnande

Styrelseordförande Careen True öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§31. Val av justerare

Till justerare jämte ordförande utsågs Magnus Jonsson. Magnus ersatte även ledamot Ricky Nauman

som var frånvarande. Ulrika Hellström Olsson ersatte Sibyl Lindgren.

§32. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll

Tidigare protokoll gicks igenom och godkändes.

§33. Genomgång och godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

§34.Ekonomirapport

Kassören Maggan Ersson redogjorde för resultat- och balansrapport samt samma för projekten.

Resultatet för SM i Uppsala samt SM-veckan föll inom budget. I budgeten för SM ryms även Sweden

Cup.

Avvaktar med införandet av betalväxel mot Cogwork till efter stämman.

§35. IT- och Hemsida

Vi har beviljats medel av RF för två projekt inom IT, "Kvinnor i darten - jämställdhet och inkludering"

samt "Enkelhet inom IT".

"Kvinnor i Darten - jämställdhet och inkludering", ska leda till rekrytering av fler kvinnliga deltagare,

mer jämställdhet och ökad könsfördelning på SDF-nivå. Vi avser att bilda en arbetsgrupp med

kvinnor från hela landet, alla distrikt bör vara representerade. Maggan Ersson blir SFs inlyssnande

representant.

"Enkelhet inom IT", vi tittar på att bland annat mobilanpassa våra digitala plattformar.

Styrelsemöte

Svenska Dartförbundet

Mötesnummer 2024104

Datum & tid 2025-04-07 18:00 - 21:00

Plats Digitalt

Ledamöter

Careen True (Video)

Janne Hedström (Video)

Maggan Ersson (Video)

Ricky Nauman (Video)

(Anmält förhinder)

Sibyl Lindgren (Video)

(Anmält förhinder)

Suppleanter

Benny Bresciani (Video)

Jennie Norberg (Video)

Magnus Jonsson (Video)

Ulrika Hellström Olsson (Video)

Adjungerade

Camilla Rehnlund (Video)

Evis Furuskog (Video)

Magnus Karlsson (Video)
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Rapport från Dartstatistik: Spärr införd som hindrar att rankingpoäng utdelas till spelare under 13 år.

Återställning utförd av medlemmar som inte längre kommer med i responsen från IdrottOnline-API

på grund av skyddade uppgifter. Resultat från tävlingar bokförda i Nakka kan hämtas till dartstatistik

för att underlätta inrapportering av spelarnas placering. Arbetet pågår med att spelares

undantag/dispenser för klädkod ska kunna bokföras i dartstatistik och visas för arrangör/TK/SK.

Arbete pågår med en digital laganmälan till Sweden Cup.

§36. Media- och kommunikation

Inget nytt att rapportera.

§37. FK Senior/junior

FK/Junior - Det har inkommit en inbjudan från Lettlands Dartförbund att bilda ett samarbetsprojekt

"Mål Skapar Mästare" för att ge svenska och lettiska ungdomar möjlighet till gemensam träning,

utbyte av erfarenheter, utveckla färdigheter och bygga vänskapsband genom träningsaktiviteter och

vänskapsmatcher. Janne Hedström stämmer av med Susianne Häggvall och Nathalie Spännar

Nestling om detta är intressant.

Susianne Häggvall beviljas ett betalkort för att hantera landslagsuppdrag.

FK/Senior - Rapport skickad till Ricky som tyvärr inte är med på mötet. De talar om avtalsändringar

på 3 punkter.

Beslut (2024104-1)

SvDF ska ge Susianne Hägwall ett betalkort för att hantera landslagsuppdragen.

Ansvarig: Maggan Ersson

§38. Juniorer

Sista tävlingen för juniorerna denna säsong är 26-27 april i Trångsund.

Återstartstödet är nu förbrukat, finansiering framöver för resebidrag behöver ske på annat sätt. I det

nya fördelningssystemet finns pengar till SDFen för att de ska kunna sköta detta på distriktsnivå.

§39. SDF

Årsmöten är genomförda i SkDF, SveDF, UDF och VDF. Av vad som framgår i protokollen har ingen

av distrikten reglerat licensavgiften i enlighet med förslaget att den fortsättningsvis ska vara samma

för hela landet och betalas till SvDF

§40.Tävling (TK)

Det finns nu möjlighet att registrera dispenser för klädkod i dartstatistik.

§41.Riksserie (SK)

Avtalet med Nyköping - de vill att vi skriver in i avtalet också om att de får låna surfplattorna vi har

samt att de får tavlorna som används på SM. Det finns ca 40 st tavlor hos UDF att hämta. Careen ska

ha samtal med dem imorgon samt signera avtalet.

Slutspelet för öppna elit den 14 juni kommer spelas på ett hotell i Solna Centrum.

§42. RF

RIM-förberedelser är i gång. Det händer mycket nu. Camilla och två till deltagare är anmälda till RIM i

Göteborg.

Det nya systemet Idrottsarenan är användarvänlig för lokstöd och liknande. Careen och Camilla

sitter med i referens gruppen. Frank är med på möten om digitalisering.

Det är en elitidrotts-konferens som börjar 8 april, FK Mikael Rehnlund åker på den.
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§43.Generalsekreterare

Generalsekreteraren Camilla Rehnlunds kontrakt förlängdes med ett år.

Licenssystemet rullar på, Camilla och Frank stämmer av varje vecka.

Riksseriens priser är beställda på Vasaboden och skickas till Nyköping

§44.Uppföljning av tidigare beslut

Vi gick igenom tidigare beslut och arkiverade en del.

§45.Skrivelser

Inbjudan från Lettlands Dartförbund som avhandlades på §37.

Stockholms Dartförbunds Stöd till förändringsarbete. För att kunna erbjuda alkoholfria zoner i

enlighet med tävlingsreglerna har de inlett ett samarbete med ett hotell som kostnadsfritt låter dem

använda lokaler. StDF saknar egna banor och de ansöker därför om pengar för uppbyggnad av

ställningar, tavlor, belysning och surfplattor. Svar: På föreningsnivå är det möjligt att söka stöd via

RF/Sisu. GS kan vara behjälplig i detta.

§46.Övriga ärenden

RIN beslut avseende den personliga anmälan mot Careen True. Anmälan gäller otillbörlig påverkan

av Svenska Dartförbundets röstlängd inför förbundsstämman 2025. Enligt anmälan ska Careen ha

genomfört en förändring av röstlängden, vilket ska ha gynnat Careen på ett oproportionerligt sätt.

RIN har tagit del av handlingarna i ärendet och fastslår att bevisningen inte styrker att Careen ensam

skulle gjort sig skyldig till detta. RIN beslutar att ogilla anmälan mot Careen. Samtal fördes om det

svar som Careen skickat till RIN, vilket innehöll en del rena lögner samt en hel del påhittade beslut,

av främst tidigare styrelser, felaktigheter och ovidkommande information. Det förekom även felaktig

information om att tidigare ordförande i VDF skulle ha blivit avsatt efter att ha förskingrat kassan.

FKs synpunkter på Careen Trues medverkan i Dartpodden. Han påtalar att det spreds en hel del

osanningar och felaktigheter om hans arbete i podden samt att resten av styrelsen nedvärderades.

Det framgår tydligt att styrelsen behöver hjälp utifrån, Angelica Källström på RF/Sisu har redan

pratat med styrelsemedlemmar och är tillgänglig för att coacha styrelsen i sitt arbete framåt.

Medlemsrevisor Evis Furuskog kontaktar henne snarast för att boka in ett möte.

§47. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är planerat till 3/5-25.

§48.Mötets avslutande

Ordförande tackade alla ledamöter, suppleanter och gäster, avslutade mötet och hälsade alla

välkomna till nästa möte.

Undertecknare

Careen True (Mötesordförande)

Ulrika Hellström Olsson (Sekreterare)

Magnus Jonsson (Justerare)
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